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Årsmelding for NMS – Region Trøndelag 

• Årsmøte og vårfest: 20. april ble årsmøtet avholdt i 

Sommerveita. Her ble årsmeldingen for regionen fremlagt, 

inkludert rapporter fra ulike områder og NMSU. Takk til 

Gert Nielsen for arbeidet med rapporten. Torun Nesse ble 

gjenvalgt til leder på årsmøtet. Det nye regionstyret var 

samlet i mai,  hvor Kåre Myraunet ble valgt til nestleder og 

Astri Marie Wessel som sekretær. Fra slutten av 

september har Kåre Myraunet fungert som leder av 

regionstyret, siden Torun Nesse ble syk. 

• Olavsfest: I juli hadde vi stand utenfor Sommerveita under 

Olavsfest i Trondheim. Dette ga oss mulighet til mange 

gode samtaler med forbipasserende. 

• Jubileumsfest i Stjørdal ble arrangert 22. september 

• Misjonsfest i Fosen-område ble arrangert 6. oktober 

• Seniortreff: Mjuklia 22. – 25. april og 10. – 12. september. 

På begge treffene hadde HÅP som tema. Johanne og 

Bjørn Leinebø var hovedtaler i april, mens Knut Grønvik 

var hovedtaler i september. Vertskap i april var Eldbjørg 

Sæther Aurdal, Torgils Aurdal, Johanne Syrstad Winsnes 

og Per Winsnes. Vertskap i september var Marit 

Syrstadeng, Vigdis Troøyen Foseide, Birger Foseide og 

Astri Wessel. 

• Julemesser: Arrangert i Namsos 9. november og i 

Trondheim 22. november 

• Grøtfester: Arrangert i Levanger 2. desember og 

Trondheim 5. desember, begge med god oppslutning. 

• Cornerstone eller Bazaar 1880: Arbeid for unge voksne i 

Trondheim En samling i Sommerveita med godt oppmøte. 

Kjøkkenet er nå oppgradert, noe som gir bedre muligheter 

for matlaging til fremtidige arrangementer. 

Haldstudenter: Billy og Jesper fra Hongkong kom til 

Trondheim i oktober 2024. De lærer norsk, deltar i arbeidet 

for unge voksne, ledere på leir, medhjelpere på julemesse/ 

basar og jobber på Knausen Lysstøperi en dag i uken. 

Ansatte og frivillige Ved årsskiftet sluttet Ingeborg Meslo 

Medlemmene i 2024: 

• Torun Nesse, leder 

• Kåre Myraunet, nestleder 

• Astrid Marie Wessel, sekretær 

• Sverre Sævereid, styremedlem 

• Anne Sødal Aadland, styremedlem 

• 1. varamedlem: Solvår Ingrid Åsebø 

(innkalt til og deltatt på styremøtene) 

• 2. varamedlem: Marit Stene Aalstad 

• 3. varamedlem: Signe Lise Vaaje Hjellen 

Regionkoordinator: Ingeborg Meslo Ulvin 

Misjonskonsulent:   Annette Tollefsen 

Jensen 

Møteaktivitet og viktige saker Regionstyret 

har gjennomført 6 styremøter i 2024, hvor 

totalt 50 saker har blitt behandlet. Ett av 

møtene ble avholdt på Mjuklia Gjestegård, 

hvor vi også fikk en omvisning på leirstedet. 

Mjuklia er nå overført fra NMS Eiendom til 

Mjuklia Gjestegård, og driften går meget bra. 

I forbindelse med salget av eiendommen 

Sommerveita har vi gjennomført 

informasjonsmøter med NMS Eiendom og 

generalsekretæren i NMS. Styret har blitt 

godt informert om prosessen og hatt 

anledning til å gi innspill. Salget ble 

gjennomført i desember, og eiendommen 

ble solgt for kr 60 millioner. 

Frem til sommeren 2028 kan NMS fortsatt 

benytte lokalene til kontorer og NMS 

Gjenbruk i 1. etasje. 

NMS Gjenbruk har vedtatt å pusse opp 

lokalene, som vil åpne i januar 2025 med 

nye reoler og en utvidet satsing på salg av 

klær. 

Styret har arbeidet med årshjulet og 

handlingsplanen for regionen, og vi har 

deltatt i flere nasjonale Teams-møter 

arrangert av NMS Frivillig. 

• Møter og arrangementer Regionstyret 

og ansatte har hatt ansvar for flere 

samlinger og arrangementer i 2024: 

• Damehelg på Mjuklia Gjestegård med 

god oppslutning. 

Kåre Myraunet 
Fungerende leder 



Ulvin som regionkoordinator. Vi takker henne for mange 

års utmerket innsats ved regionskontoret. Fra 2025 overtar 

Øyvind Ulland Eriksen stillingen som regionkoordinator, og 

vi ønsker ham hjertelig velkommen. I tillegg sluttet Daiana 

Carla Luiz Gilde i sin stilling i løpet av året. 

Samarbeidet mellom NMS og NMSU både på kontoret og i 

regionens arbeid har vært svært godt. 

Takk Regionstyret vil rette en stor takk til alle som har 

bidratt i NMS og NMSU i Trøndelag dette året. Frivillige og 

ansatte har gjort en uvurderlig innsats for å oppfylle NMS 

Region Trøndelag (hele tusen) 2023 2024 

Anledningsgave 24 3 

DM 181 217 

Fast giver 2 122 2 093 

Foreningsgave 610 758 

Lotteri 96 55 

Menighetsavtale 282 354 

Menighetsofringer 413 248 

Minnegave 107 94 

Misjonsmesse 79 44 

Misjonstidende 181 180 

NMS enkeltmedlem 54 52 

Spleisgave 12 10 

Tilfeldige gaver 401 514 

Webgaver 9 6 

 4 574 4 629 

31/12 2024 Hele landet Trøndelag 

Medlemmer 1799 155 

Foreninger 842 64 

Menighets-avtaler 574 68 

Antall fast giver avtaler 4303 342 

Dette året ble mitt 

siste år som leder for 

Rekrutteringsteamet i 

NMS. Og det ble et 

spesielt år da jeg det 

meste av året hadde 

delvis permisjon for å 

studere og skrive 

bok.  

Helt fra jeg startet i 

NMS i februar 2012 

har jeg hatt et 

spesielt forhold til 

Fadervår. Bønnen fikk avgjørende betydning i 

skiftende og krevende tider. De tankene som har 

kommet til meg i løpet av mange års vandring med 

Årsmelding for Øyvind Ulland Eriksen 

Fadervår skrives nå ut i det som forhåpentligvis 

snart blir ei bok.  

I tillegg til dette har jeg hatt hovedansvaret for en 

nysatsing på NMS satsing mot næringslivet og 

utviklingen av en felleskristen bønnekampanje for 

Japan.  

Alle disse tre prosessene har preget hele 2024 og 

jeg tar med meg alt sammen inn i 2025 også. Like 

før jul takket jeg ja til å vende tilbake til 

regionarbeidet. Generalsekretær Helge Gaard 

utfordret meg til å prøve å gjøre regionarbeidet på 

en ny måte.  

Hva det innebærer vil neste år vise, og jeg vet at 

det vil lønne seg om vi sammen løfter blikket 

fremover og ber om Guds ledelse. 

sitt mål om å dele troen på Jesus, utrydde 

fattigdom og bekjempe urettferdighet. 

Med stor takknemlighet og ønske om Guds 

velsignelse over arbeidet videre, 

Kåre Myraunet 

Fungerende leder 



Takk for godt samarbeid med dere alle, gjennom nok et 

aktivt år i NMS Trøndelag! Denne gangen tar jeg 

utgangspunkt i kalender, for å dra fram noen oppgaver 

jeg har fått gleden av å stå i. 

Januar 

Søndagsskole ifbm søndagssamlinger på Orkdal 

menighetshus har vært glade opplevelser for min del. 

Her er kirken og organisasjonene sammen om å 

arrangere møter, der det går på omgang hvem som har 

ansvar og får kolekten. En fin metode for å stå sammen 

om forkynnelse og felleskap lokalt. 

Februar 

Damehelg på Mjuklia, der Stina Neergård bidro som 

forkynner for andre år på rad. En fantastisk helg for 

felleskap på tvers av alder og geografi. Bønn, lovsang, 

ski, gudstjeneste i Nerskogen kapel og nydelig mat 

gjorde dette til gode dager for om lag 40 damer. 

Mars 

Regionstyret er min viktigste samarbeidspartner i 

arbeidet i vår region, og dette året har vi opplevd å 

kjempe, diskutere og «tape slaget» om salg av 

Sommerveita. Saken har vært oppe med jevne 

melomrom i lang tid, og dette året vedtok landsstyret at 

Sommerveita skal selges. Mange engasjerte i 

Trøndelag har jobbet med å øke «egen» bruk av 

eiendommen, slik at ledelsen i NMS skule forstå at 

denne «perlen av en eiendom» midt i Trondheim kunne 

forbli i NMS sitt eie. Mange møter og runder er 

unnagjort, og nå blir altså eiendommen solgt. 

(Overtakelse 1. mars 2025 til E.C Dahls eiendom 

April 

Kirkemøtet er en plass NMS bør være til stede, og der 

stod jeg på stand. Nyvalgte bispedømmeråd vet 

kanskje lite om koblingen til organisasjonene og det er 

viktig med samtaler for å vise at NMS ønsker å være en 

foretrukken samarbeidspartner med DNK. Jeg har også 

besøkt flere menighetsråd og staber i kirken, for å 

samtale om misjonsavtaler og prøve å øke 

engasjement lokalt og globalt. Jeg får også gleden av å 

delta på gudstjenester f.eks Strindheim, Snillfjord, 

Namsos, Sakshaug, Berkåk, Tron ungdomssenter i 

løpet av året  

Mai 

Misjon i hagen i Rissa ble årets nye glad- prosjekt! Her 

har menigheten (samt flere engasjerte) tatt imot ideer 

fra Greta G. Aarthun for å skape en dag for innsamling 

og felleskap på «nøytral grunn» (Ikke inne i kirke eler 

bedehus) Salg av planter, gjenbrukstombola, alsang i 

hagen, minikonsert og kafeteria skapte god stemning i 

hagen til Anne Furunes. Der var jeg sammen med 

Solveig Hugdal (NMSU) denne maidagen i solskinn. 

Samarbeid med NMSU er svært viktig og gledelig om vi 

skal tenke rekrutering 

framover. Derfor lar jeg 

meg ofte lede inn i arbeid, 

der familier og ale 

generasjoner kan møtes på 

tvers. Dette gjelder 

leirarbeid, Ung Pinsefest i 

Kolvereid, Gøy på tunet på 

Mjuklia, Connect/

Cornestone, Olavsfest og 

andre møteplasser der vi 

kan møte de som ikke er 

trofaste NMS-ere fra før. 

Juni 

Staben (NMS og NMSU) tok sommeravslutningen på Frosta 

dette året. Vi hengte oss på programmet til foreningene som 

kom fra Innherred og Frosta 11. juni. Stor takk til Torun og 

Arnt for tilretteleggelse av en innholdsrik dag. 

Juli 

Kino, popup- cafe, sofaprat, lykkehjul og diverse foregikk på 

kontoret og utenfor i løpet av dagene med Olavsfest. Vi 

hadde fokus på ulike land hver dag og dermed fikk vi 

smakebiter både fra kirkeinnvielse i Estland, studentarbeid 

på Madagaskar, misjonærliv i Etiopia mm. Nova kino ble 

benyttet til å vise filmen om Hans Nielsen Hauge. 

August  

Farvel til Daiana og hele familien Gilde var på mange måter 

både godt og vondt. Daiana har vært en kjær kollega her, 

samtidig som jeg ser med stor glede på at de følger kalet og 

drar til Thailand som misjonærer.  

September 

Møter i avdeling frivillighet er også en del av min jobb, siden 

det er avdelingen jeg jobber i. Det blir ofte mye teams, 

telefon og mail samarbeid, men vi fikk og være sammen 

noen dager på Solsetra dette året. Veldig kjekt å 

samarbeide med folk i hele landet, og denne høsten fikk vi 

besøk av Ingeborg Sæbø Oluka på en liten misjonsturne. 

Veldig glad for å være kolega med Annette Tollefsen Jensen 

regionalt! 

Oktober 

Jobben min blir også noen ganger oppgaver jeg ikke 

spesielt spør etter, men må ta i fordi det er knapt med lokale 

ansatte ressurser. Som å rydde i kjelleren i Sommerveita 

f.eks. Det gledelige midt i alt styr ang. Sommerveita er at 

arbeidet for unge voksne er i vekst og at stadig nye 

mennesker finner sin plass i felleskap og får utviklet sin tro. 

Jesper og Billy (Hald- studentene fra Hongkong) har vært et 

friskt pust i vårt arbeidsfelesskap dette året. 

November 

Messer, møter og basarer er alltid kjekt å arbeide med. 

Ydmyk og glad over å møte alle engasjerte frivillige i vor 

region. Veldig stas at Knausen vant årets frivillighetspris i 

Årsmelding for Ingeborg Meslo Ulvin 



Jeg startet i min jobb i april og den har gått ut på å jobbe 

med å få flere menigheter i Trøndelag til å inngå 

misjonsavtaler. Det har vært gjort en god jobb av mine 

forgjengere og det merkes når man tar kontakt med 

menighetene at misjonsavtale ikke er helt ukjent, selv om 

de ønsker besøk for å få mer konkret info.  

Jeg har møtt enkeltmennesker og grupper i menighet som 

virkelig har tatt tak i misjonsavtalen i sin menighet. Dette 

fordi de ønsker å bidra og gi mennesker andre steder i 

verden en mulighet til ett bedre liv igjennom 

bistandsprosjekt NMS driver, og ikke minst å gi mennesker 

muligheten til å bli kjent med Jesus.  

Flere menigheter har fornyet avtalen med oss og 3 nye 

menigheter har bestemt seg for å inngå samarbeid med 

oss i NMS og bli en del av den Verdensvide kirkens globale 

oppdrag.  

I 2024 har jeg besøkt Kyrksæterøra, Ilen menighetsråd, 

Åfjord og Heimdal menighetsråd for å orientere og signere 

misjonsavtaler. Har besøkt misjonsforeninger på Byåsen, 

Liljen (Sorta, Stjørdal), Klæbu, Bakke, Orkdal og Selbu. 

Har deltatt på regionstyremøter, SMM og prosjektgruppa 

grønn kirke. Har også vært med på Globalt marked, 

Stjørdal og stand utenfor vårt kontor under 

Olavsfestdagene. Besøkte også Stjørdal misjonsforenings 

sitt 180 års jubileum og Fissa bedehus sin høsttakkefest. 

På slutten av året, fikk jeg og Ingeborg lov til å takke alle 

frivillige som hadde anledning til å komme til Sommerveita 

NMS, det var virkelig fortjent og det gledet mitt hjerte stort! 

Veldig gøy å se at våre fire butikker utvider, vokser og er i 

god flyt. Mjuklia og KVT er også samarbeidspartnere som 

jeg har stor glede av i min jobb. 

Desember 

Grøtfest, Misjon i advent og avtakking. Det ble spesielt og 

trist å innse at nok var nok. Men jeg sa altså opp min 

stilling i NMS, og avsluttet i desember. Jeg har hatt gode år 

i denne organisasjonen, der jeg har gledet meg over at 

Gud kunne bruke også meg til å utrydde fattigdom, 

bekjempe urettferdighet og dele troen på Jesus.  

Takk til alle! 

eller Bamberg kirke på 

Levanger på grøtfest.  

På de besøkene jeg har vært, 

har jeg hatt et vitnesbyrd om 

det har vært ønskelig, men 

mest fokus på formidling av 

misjonsarbeidet vi har 

spesifikt inn mot et land.  

Setter utrolig stor pris på å 

enten få invitere meg inn, eller 

bli invitert til å komme på 

besøk hos dere jeg har fått mulighet til i 2024. I Lukas 

13, 18-19 står det: «Hva er Guds rike likt? Og hva skal 

jeg sammenligne det med. Det er likt et sennepsfrø som 

et menneske tok og plantet i hagen sin. Det vokste og 

ble til et stort tre og himmelens fugler bygde rede i rede i 

grenene på det. Dette er også vårt oppdrag hver enkelt i 

NMS sitt arbeid, ansatt eller frivillig.  

Det er så fantastisk å snakke med dere frivillige som 

hver dag, ber for NMS, engasjerer dere i NMS og ikke 

minst gir penger til det viktige arbeidet som NMS driver 

rundt omkring i Trøndelag og i verden. Håper jeg også i 

2025 kan få dra rundt å treffe dere og setter pris på at 

kalenderen allerede begynner å fylles seg opp med nye 

besøk.  

Annette Tollefsen Jensen  

misjonskonsulent avdeling Frivillighet 

Årsmelding for Annette Tollefsen Jensen 



Årsmelding for NMSU Trøndelag 2024 

Ansatte i regionen 

Teamleder for regionen Midt-Nord (Møre, 

Trøndelag og Nord) Daiana Gilde (100%) sluttet 

i august da hun flyttet med familien til Thailand 

for å jobbe i Normisjon sitt arbeid der. Solveig 

Hugdal tok over som teamleder i 100%. Jakop 

Stavset er barne- og ungdomskonsulent i 

100%.  

Året 2024 

Trøndelag har fått Hald-studenter! Billy og 

Jesper fra Hongkong kom i slutten av 

september og skal hovedsakelig drive Bazaar 

1880 i lokalene i Sommerveita; en møteplass 

for unge voksne. De har også vært med på leir 

og jobber på Knausen. De frivillige 

kontaktpersonene Débora Moecke og Susanne 

Fernandes Henriksen skal få æren av at vi kan 

ha Hald-studenter med oss.  

Kontoret har blitt nytt! Sommerveita 4-6 skal bli 

et kafé-lokale, og mye har allerede skjedd med 

interiøret, veggene og kjøkkenet. 

Godt samarbeid med Kia. Kia sender både 

deltakere og ledere på leirer med oss, og det 

beriker fellesskapet.  

Og med KVT. KVT sine Helse- og oppvekst-elever får 

ha praksis på leirene våre. I november var 

Aksjonsgruppa fra KVT på besøk i Sommerveita for å 

velge NMS-prosjekt for skoleåret. 

Ellers kan vi nevne besøk fra Alstadhaug-konfirmanter, 

jubileumsfest i Stjørdal, Gøy på tunet på Mjuklia, stand 

og arrangementer på Olavsfest, besøk på Tron leirsted, 

og engasjement på eksistensielle kurskvelder for unge 

voksne i Trondheim, med mer. 

Satsingsområdene i NMSU: 

Samarbeid med Den norske kirke  

Konfirmantsatsing: Gjennom konfirmantleir med Dnk 

og konfirmanttimer om misjon har vi spredt informasjon 

om NMSU og NMS og gjort kontakten med kirkelig 

ansatte tettere.  

Ledertrening: Vi har satset på ledertreningleir på tvers 

av menigheter fra Dnk i Trøndelag. Vi samarbeider vi 

om planlegging og gjennomføring, og NMSU 

koordinerer. 

Bispedømme: Vi møter jevnlig bispedømmets 

ungdomsrådgiver og andre barne- og 

ungdomsorganisasjoner. Her diskuterer vi saker og 

planlegger et årlig møtepunkt som heter «Sammen for 

Nidaros». NMSU var også med på fagdag for kirkelig 

ansatte og presenterte Messy church; Et 

menighetsbyggende konsept fra England, som NMSU 

og Søndagsskolen har laget i Norge. Vi sto på stand på 

Leirer i 2024 Dato Deltakere 

Ledertreningshelg med menigheter i Dnk 12.-14. januar 20 

Melhus konfirmantleir 19.-21. januar 66 

Ranheim og Charlottenlund + Midtre Gauldal konfirmantleir 26.-28. januar   

Steinkjer konfirmantleir 16.-18. februar 57 

Stiklestad nr.2 konfirmantleir 15.-17. mars 82 

Tweensleir Vår, 5.-8. klasse 19.-21. april 31 

Knøtteleir og vårleir, 0 år -5. klasse med følge 26.-28. april 37 

Selbu, Rennebu, Oppdal konfirmantleir 11.-14.august 97 

Stjørdal konfirmantleir 16.-18 august   
Malvik og Hommelvik konfirmantleir 6.-8.september 73 

Heimdal og Kolstad 20.-22.september 103 

Tweensleir Høstferie, 5.-8. klasse 7.-10. oktober 36 

Skaun konfirmantleir 11.-13. oktober 87 

Høstleir, 2.-5. klasse 1.-3. November 31 

Melhus konfirmantleir 15.-17. November 60 

Adventsleir for alle 29.-1. desember 50 

Sum kjente deltakere   830 



Stiftsdagene i oktober med 

Søndagsskolen og NMS. 

Frivillighet 

Vi har så mange flinke, trofaste og 

engasjerte frivillige. Vi takker for alt dere 

gjør! Sammen engasjerer vi barn og 

unge til å dele tro, tid, ting og talent! Det 

er inspirerende å se alt av tid og innsats 

som legges ned for leirarbeidet, som er 

hovedaktiviteten i Trøndelag, og vi er 

veldig takknemlige for all uvurderlig 

innsats i løpet av 2024. Sammen kan vi 

gjøre mye mer enn noen av oss får til 

alene.  

Bazaar 1880 i Trondheim skaper et 

fellesskap for unge voksne som er 

engasjert for tro og misjon! Takket være 

nøkkel-frivillige får flere frivillige et 

sosialt fellesskap utenom leir. 

Til slutt vil vi takke for innsatsen og 

engasjementet til Daiana Gilde og 

ønske henne og familien velsignelse i 

Thailand.    

 



Mjuklia Gjestegård kan se tilbake på et spennende og 

innholdsrikt år med store endringer og ny giv. Den 1. 

september 2024 ble foreningen Mjuklia Gjestegård etablert som 

en selvstendig enhet. Frem til denne datoen har driften vært en 

del av NMS i Stavanger, men nå er driften lokalt forankret i 

Trøndelag. Dette har bidratt til økt engasjement, eierskap og 

lidenskap for Mjuklia. 

Denne omstruktureringen er en del av en større endring der 

alle NMS sine leirsteder har gått over til å bli selvstendige 

enheter med lokal forankring. Mjuklia Gjestegård står fortsatt 

tilsluttet NMS og arbeider i samsvar med organisasjonens 

lovverk, med formålet om å virke til trosglede, livsglede og 

godhet. 

Drift og organisering 

Driftsstyret for Mjuklia Gjestegård har ansvar for å administrere 

og føre nødvendig kontroll over driften og økonomien. 

Driftsstyret består av: 

Jørgen Setran – Hegra 

Nina May Havdal – Rennebu 

Geir Tinnen – Åfjord, styreleder 

Aktiviteter på Mjuklia i 2024 

2024 har vært et år preget av omstilling, men også stor aktivitet 

og vekst. Overgangen til selvstendig drift har bidratt til fornyet 

energi og innsats, og vi har gjennomført en rekke 

arrangementer og aktiviteter, blant annet: 

 Leirer og retreats for barn, ungdom og voksne, med god 

oppslutning og mange fornøyde deltakere. 

 Arrangementer i samarbeid med NMS og NMSU, som 

fortsatt er viktige samarbeidspartnere for Mjuklia. 

 Utleie til private grupper og organisasjoner, som har 

bidratt positivt til driften. 

Vi ser en økende interesse for våre tilbud, og vi har klart å 

opprettholde et høyt aktivitetsnivå til tross for 

omstillingsprosessen. 

Økonomi 

Økonomien for 2024 er preget av overgangen fra NMS sentralt 

til Mjuklia Gjestegård som selvstendig enhet. Dette innebærer 

at regnskapet består av tall fra både NMS sentralt og Mjuklia 

Gjestegård for de siste fire månedene. På grunn av ulikt 

beregningsgrunnlag for kostnader, har vi i skrivende stund ikke 

de fullstendige tallene klare for 2024. 

Frivillighet og støtte 

Vi er svært takknemlige for den frivillige innsatsen fra blant 

annet Mjuklias venner. Mange frivillige har bidratt med praktisk 

arbeid, dugnad og engasjement, noe som har vært til stor hjelp 

og inspirasjon for både ledelse og stab. 

Vi ønsker å rette en stor takk til alle som har bidratt med tid, 

arbeid og gaver gjennom året.  

Lokal forankring og samarbeid 

Mjuklia Gjestegård har en tydelig lokal forankring på Berkåk, og 

vi ser stor verdi i å videreutvikle dette. Lokal forankring og 

samarbeid med nærmiljøet er områder vi vil fokusere på i 2025 

for å styrke vår posisjon som en viktig møteplass i 

regionen. 

Vi vil jobbe for å etablere tettere samarbeid med 

lokale aktører, lag og foreninger, og vi ønsker å være 

en aktiv bidragsyter i lokalmiljøet. 

Planer for fremtiden 

For å sikre videre vekst og utvikling, har vi satt 

følgende mål for 2025: 

 Øke omsetningen til mellom sju og åtte millioner 

kroner. 

 Videreutvikle tilbudet av leirer, arrangementer og 

overnatting. 

 Styrke samarbeidet med lokale aktører og 

nærmiljøet. 

 Forbedre fasilitetene og øke kapasiteten for 

overnatting og arrangementer. 

Vi går spennende tider i møte og ser frem til å utvikle 

Mjuklia Gjestegård videre som en levende og 

inkluderende møteplass. 

Takk til stab og samarbeidspartnere 

Mjuklia Gjestegård er så heldige å ha en fantastisk 

stab som har vist stor fleksibilitet og innsatsvilje 

gjennom omstillingsprosessen. Deres lojalitet, gode 

humør og profesjonalitet er avgjørende for at våre 

gjester trives og ønsker å komme tilbake år etter år. 

En spesiell takk går også til NMS og NMSU for et 

fortsatt godt samarbeid og verdifulle bidrag gjennom 

året. Vi setter stor pris på deres støtte og 

engasjement. 

Vi takker alle frivillige, stab, samarbeidspartnere og 

gjester som har bidratt til å gjøre 2024 til et 

minneverdig år! 

Driftstyret, 
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Årsmelding for Mjuklia 



NMS Cornerstone/Bazaar 1880  

Årsmelding for Mjuklias venner 

utført ulike forandringer i lokalet og i løpet av høsten 2024 

ble Bazaar 1880 en realitet. Etter mye dugnad, vilje og 

midler fra NMS ble kontorlokalet i Sommerveita til et flott 

samlings rom. Misjonstidene skrev en 

artikkel om arbeidet i Sommerveita 

og en voksende Cornerstone. Ved 

slutten av året hadde vi nå et 

oppgradert lokale med nytt kjøkken, 

en hyggelig stue og mer rom for nye 

samlinger. Med hald studenter i 

Trondheim så har vi kunne invitere til 

mer aktiviteter. Vi har startet en 

bibelgruppe, samt arrangert pop-up 

kaféer, quiz kvelder, workouts og 

mange andre aktiviteter. Vårt ønske 

er å få til mer aktiviteter og liv til 

Sommerveita og bringe unge voksne 

inn i arbeidet NMS driver i 

Trondheim. Vi deltok på "Velkommen 

til Trondheim" og Olavs fest for å vise tilstedeværelse og 

møtte mye hyggelige mennesker.  

Vårt håp er at det fremover kan vokse spirer i arbeidet vi 

har lagt inn i Sommerveita og at det vil bli en møteplass for 

godt fellesskap, voksende tro og Jesus som vår 

I 2024 endret NMS Connect Trondheim navn til Cornerstone 

Trondheim. Vi er et lokallag for unge voksne i Trondheim 

som deler interesse for misjon, tro og fellesskap. Vi 

arrangerer jevnlig aktiviteter i 

Sommerveita og har blant annet 

arrangert kulturkvelder om NMS 

sine samarbeidsland en gang i 

måneden. Interessen har økt og vi 

er ofte ca 15-30 unge voksne som 

deltar på disse kveldene. Vi lager 

internasjonal mat og deler om 

landet og prosjekter som NMS 

arbeider med.  

Styret består nå av Débora 

Moecke, Susanne Fernandez 

Henriksen, og Hannah Sagdahl. 

Hald studentene Billy og Jesper fra 

Hong Kong har også hatt praksis i 

Sommerveita siden august, og er 

viktige til Cornerstone Trondheim.  

 I mars startet vi å kjøpe inn kaffeutstyr til kontor lokalet i 

Sommerveita som vi hadde drømmer om skulle bli til Bazaar 

1880. Ønsket var en møteplass hvor vi kunne vokse og se 

nye muligheter for mer aktivitet. Gjennom året ble det jevnlig 

Styret har bestått av Maren Gjevik, Kjellfrid Torsen, Sol-

vor Aasebø, Jogeir Tangvik, 

Solveig Hugdal, Jostein og Anne Lise Landrø. Vi har hatt 

4 møter og behandla 19 saker i løpet av året. 

Etter årsmøtet 23. januar, hvor Mjuklia fikk sitt eget drifts-

styre, tok det litt tid utover våren før alt det formelle kom 

på plass. Vi hadde et ekstraordinært årsmøte 5. juni da 

det av skattemessige grunner, viste seg å være nødven-

dig å ha to organisasjoner; Mjuklias driftsstyre og styret 

for Mjuklias Venner, med hver sine organisasjonsnummer 

i Brønnøysund.  

Forsøket med en nærmiljødag på våren, Gøy på tu-

net, med ca 100 deltakere, må kunne sies å være vellyk-

ket. Folk var benket oppover sjørøverhaugen og utover 

tunet for å bivåne mannekengoppvisning på rød løper. En 

kunne kjøpe sukker- spinn, sveler og vårruller, og diverse 

drikke. Store og små myldret mellom de forskjellige aktivi-

tetene ute. Og det var loppemarked. Mjukliadagen, da-

gen etter, ble også en fin dag. Stina Neergård var inspire-

rende taler både i kirka og på Mjuklia. Hauka mannskor 

bidro med flott sang og humor.  

Styret har hatt en evaluering av disse to arrangementene. 

Vi fant at det kunne være fint å ha dem adskilt, men 

mjuklikalenderen tillot ikke det, så plana er nå å ha Gøy 

på tunet lørdag, 14. mai og Mjuklidagen søndag, 15. 

mai. Taler og kor er ordna: Nils Endre Eikeland fra NMS 

Stavanger kommer og blir med på begge dagene. Koret 

WEB fra Melhus vil bidra på søndagen. 

Når det gjelder vedlikehold og dugnadsarbeid, ble vin-

duene i peisestua byttet og veggen etterisolert med 10cm. 

Et arbeid som ble ferdigstilt kvelden før 17.mai og mid-

dagsbuffet med fulle hus. Det ble etter hvert sydd nye gar-

diner til vinduene på peisestua.  

Det er ordna parkeringsplass og plen nedom låven. Hytta 

som sto ved utleieboligen er flytta og står nå visavis Låven.  

Planter har fått stell og møbler er støvsugd og vaska. 

Trekket på mange av de grønne stolene i peisestua er nå 

så slitt at vi har bestilt opptrekking av dem. Det vil skje ila. 

våren 

Bomberommet har fått isolering i taket. Veggene blir malt. 

Dette er et populært aktivitetsrom. 

Dugnadsbehov framover. Det vil bli rikelig mulighet til å 

bidra som frivillig på Mjuklidagene 14. og 15. juni. Det er 

bare å melde fra, så vil du få plass i en eller annen hygge-

lig komite.  

Etter hvert vil det komme invitasjon til tradisjonell vårdug-

nad. 

Anne Lise Landrø 

leder 



Innherred område 

Året 2024 Vi takker Gud får det 

året har gitt oss. Takk for alle fine 

felles samlinger vi har hatt. Mange 

utrykker glede over å møtes, og at 

samlingene styrker fellesskapet i 

NMS på Innherred. Takk for 

trofasthet i foreningene og til den 

enkelte. Må Gud velsigne det alt  

Åse Neergård 

leder  

Innherred område har 11. foreninger, 27. enkeltmedlemmer og 

15.misjonsavtaler med menigheter i Stiklestad prosti. 

Områdeutvalget (OU) har i 2024 bestått av Åse Neergård, leder. 

Per Steinar Mikkelsen, nestleder. Marit Hvarregaard, sekretær. Else 

L Danielsen, og Sivert Berg. 

OU har hatt 5 møter og drøfta 21 saker.  

I 2024 ønsket vi å arbeide med 4 faste arrangement: 

Inspirasjons treff vår og høst, årsmøte og Misjon i advent. med 

bibeltime/andakt og misjonsinformasjon.  

Framover vil vi ha: Årsmøtet på Verdal misjonshus, Vårmøtet i 

Bamberg arbeidskirke, Levanger. Høstmøtet i Menighetssalen, 

Steinkjer kirke. Misjon i Advent på Kjerkstu i Inderøy 

Fint å ha kontakt med menigheter med misjonsavtale med NMS. Vi 

kan være støttespillere for misjonskonsulenten. 

Invitasjon til menighetene med misjonsavtaler for NMS vil bli gjort 

slik: 

Vårmøtet – menighetene i Levanger, 

Høstmøtet – menighetene på Steinkjer, 

Misjon i Advent – menighetene på Inderøy og i Verdal.  

Misjon i advent skal være en giverdag. 

Vi sendte julehilsen til foreningene og oppfordret til bønn for arbeidet 

ute og hjemme 

Årsmøtet og Inspirasjonstreff/vårmøtet I 2024 hadde vi alt på en 

dag. Årsmøtet som var planlagt 31.januar ble utsatt på grunn av 

ekstremvær, Og senere ble det bestemt at vi skulle ta det sammen 

med vårmøtet. Det fungerte bra å ha Årsmøte og Vårmøte på 

samme dag. Fint å ha det på Bamberg den 9. mars kl11 Årsmøte kl 

12 Misjonsmøter som starta med kaffe. Besøk fra NMSU, Jakob 

Stavset. Han fortalte om NMSU sitt arbeid i Trøndelag, sang og 

hadde andakt. Torunn Nesse, leder i reg, styret, fortalte og viste 

bilder fra Madagaskar.  

Inspirasjonstreff /høstmøtet 21. september i Menighetssalen, 

Steinkjer kirke. Det var mange folk, og god sang og musikk. Ingeborg 

Sæbø Oluka var et godt bekjentskap og ga oss mye å tenke på. Hun 

hadde bibeltime «Bruk dine talenter» og hun fortalte om sitt arbeid i 

NMS og fra turer til Etiopia. Inger Marie Kimo sang. Fint høstmøte. 

Misjon i Advent var på Kjerkstu i Inderøy 7. desember kl 10.30 – 15. 

Vi starta med kaffesalg, varesalg og loddsalg. Taler var Greta 

Gravås Aarthun. Tema «La rike ditt komme» Ingeborg Meslo Ulvin 

viste film fra Madagaskar og fortalte at i år går pengene til 

matsikkerhet, jordbruk og fattigdomsbekjempelse der. Misjon i 

advent er en Giverdag. Det kom inn kr 64254. 

Gjenbruksbutikken gjør NMS synlig på Levanger. Vi er stolte av 

butikken, fremsnakker den gjerne og OU støtter opp der vi kan 

Butikken har eget styre og årsmelding.  

Innherred 31/12  2023 2024 

Medlemmer 29 26 
Foreninger 12 11 

Menighets-avtaler 16 15 

Antall fast giver avtaler 52 48 

Innherred (hele tusen) 2023 2024 

Anledningsgave ) 3 

DM 30 30 

Fast giver 279 270 

Foreningsgave 134 109 

Menighetsavtale 29 15 

Menighetsofringer 104 88 

Minnegave 12 20 

Misjonsmesse 60 16 

Misjonstidende 30 28 

Enkeltmedlem 9 9 

Spleisgave 8  

Tilfeldige gaver 70 85 

Webgaver  4 

 765 674 



NMS Gjenbruk Levanger 

 Inntekt Resultat 

2023 663 721 396 427 

2024 675 526 414679 

Vi er NMS Gjenbruk, og vi selger brukte varer for å 

samle inn penger til NMS sine formål. 

STYRET 

Jann Karlsen, styreleder/kasserer (Ivar Jule sluttet til 

nyttår) 

Johanne Hiberg, butikkleder. 

Bergljot Hagerup Børgvik, sekretær 

Anne Grete Otlo, styremedlem 

Jostein Bjørgum, styremedlem/SMS ansvarlig  

Andre ansvarlige som ikke sitter i styret: 

Rolf Arild Saltvik, revisor 

Inga Mari Pedersen, SOME ansvarlig Jenny Bjørhusdal, 

ansvarlig lokalt for Knausen Lys. 

MEDARBEIDERE/VAKTER Vi har 27 personer på 

listen over frivillige, 4 nye 3 har sluttet. Behov for nye er 

noe ledelsen jobber med. 

NY VAKTORDNING 

Vi har en stund hatt en prøveordning med 2. Vaktlisten 

går over 2 uker. Denne ordningen ble vedtatt videreført 

på årsmøtet. I tillegg har hver varegruppe fått en 

hovedansvarlig. 

Tidligere er det butikkleder som har hatt ansvar for 

vaktlistene og å skaffe vikarer. Dette er nå overlatt til 

den enkelt vakt, de kan da spørre andre på vaktlisten, 

ledelsen eller de som står på egen vikarlisten.  

VARER: 

God tilgang på varer, men vi har i et halvt år hatt stopp 

på mottak av bøker. 

Fra februar innførte vi også stopp på mottak av klær. 

Begge deler på grunn av store varelager. Vi har nå 

åpnet for mottak av bøker. 

LOKALER - LYSFORHOLD 

Lysarmaturene vi har er det ikke lenger mulighet å 

skaffe da disse er ulovlig og har høy ressurs bruk. 

Huseier kostet derfor utskiftning til LED-lys. Dette 

gjør at vi har fått bedre arbeidsforhold og kundene 

har også bemerket dette. 

ØKONOMI 

Den største utgiftsposten er husleien med kr. 

220.000. Husleieavtale skal reforhandles i 2027. 

Den andre store utgiften er strøm med kr. 24.116 i 

2023 var den kr. 33.330 noe av dette skyldes 

installasjon av LED-lys. 

I forhold til noen av de andre NMS 

gjenbruksbutikkene er vi en liten butikk. Vi er 

derfor svært fornøyd med vårt bidrag til 

misjonsarbeidet. Alle bidrag er viktig når NMS 

gjenbruksbutikkene samlet har kr. 2.158.558. 

Vi får mange gode tilbakemeldinger fra kundene i 

forhold til innredning, kundebehandling og 

vareutvalget. 

ANDRE NYHETER: 

Sareptaprisen. NMS gjenbruk Norge er tildelt 

denne prisen for sitt arbeid med gjenbruk. 

Betaling for bæreposer Butikkene må nå ta 

betaling for bæreposer prisen blir 5 kroner. Dette 

går til NMS sitt arbeid. 

Levering av klær og tekstiler. Myndighetene har 

vedtatt en retur-ordning for levering av tekstiler fra 

private og bedrifter.    

Engasjement av verdihåndteringsselskapet 

Loomis til henting av butikkens kontantbeholdning 

hver måned. Denne ordningen er det flere av NMS 

butikkene som bruker. Tidligere leverte vi alle 

kontanter ved at kasserer stod på KIWI og levert 

mynt for mynt. Dette er en ordning som vi ikke 

ønsker å fortsette med.  

Jann Karlsen 

styreleder 



Gauldal område (mangler områdeutvalg) 

Som kontaktperson for Gauldal område har jeg fått vite 

dette: 

Singsås misjonsforening: Leder Magnar Kosberg 

forteller at de har hatt åpne møter/kulturkvelder med 

god oppslutning. Vårmøte 20. mars med besøk fra 

Knausen lysstøperi ved Kåre Myraunet. 2. søndag i 

advent med tema Kamerun  ved Arnt Sigvard Fagerli. 

Andakt og sangkrefter i tillegg. 

Nyhus kvinneforening med leder Ingeborg Nyhus 

forteller at foreningen har gått inn dessverre, men de 

ønsker fremdeles å være med på å selge lodder til ju-

lesalget i Trondheim. Ellers drar de til Mjuklia og støt-

ter ved basarer og andre arrangement der. 

Skotvold kvinneforening med leder Marit Gustad 

har hatt sine møter på omgang i heimene om formid-

dagene en gang i måneden. De har det fint sammen, 

og ønsker å fortsette med det så lenge de kan. 

Utdrag av årsrapport for Nedre Melhus misjons-

forening: 

Året 2024 har hatt et interessant og variert program for 

vår forening. Vi har hatt 10 møter.   

Vi fortsatte som før med å være på Melhus bedehus 

med medbrakt matpakke og drikke. Oppgavene med å 

forberede salen og åpning av møtene har vært fordelt 

mellom medlemmene. Dessuten har medlemmer også 

formidlet noen temaer angående misjonsarbeidet. 

Programmet for kveldene har vært variert. Vi har 

brukt Misjonstidende aktivt, ikke hver gang, men be-

nyttet oss av andakter og misjonsinformasjon fra for-

skjellige land. Dessuten har vi sett flere videoer som 

NMS sentralt har laget. Spesielt ble det å forberede tur 

til Estland en gyllen anledning til å bli bedre kjent med 

land og folk. Ann-Elin og Audun Slettahjell var de rette 

til å formidle dette. Da seks av oss fra foreninga stod i 

Maria Magdalena kirken i Tallin og overrakte hilsen og 

gave herfra, var 

det en stor begi-

venhet å få delta i, 

nemlig innvielse av 

den nye kirka 2. 

juni med prest Tii-

na Klement. Dagen etter var noen av oss i den andre 

kirka som NMS støtter, nemlig St. Thomas kirken med 

vår misjonær Magne Mølster. 

Besøk i foreninga: I april kom kjærkomment besøk fra 

Oslo, Bjørn Sverre Lie, som alltid er velkommen. Arnt 

Sigvard Fagerli kom på junimøtet og fortalte med stort 

engasjement fra 100 årsjubileet i Kamerun, og et gri-

pende gjensyn med landet der han vokste opp. På au-

gustmøtet ble Estlandsturens 10 dager satt i fokus med 

bilder og fortellinger. Skotvold kvinneforening og  Est-

landsforeningen Midt-Norge var invitert, og vi fikk en 

festlig kveld sammen. 

I september ble tidligere medlem Marie Lein Rogsvaag 

minnet. Hun ble 95 år gammel. 

På møtet i oktober fikk vi besøk av Bjørg Sand. Hennes 

tema var: Hvorfor er det så vanskelig for japanere å bli 

kristen? Vi fikk en god innføring i fedrekulturen blant 

annet som en stor hindring. 

For 2025 blir Japan satt i fokus med en spesiell bønne-

kampanje. Det blir spennende å få være med på, sam-

men med flere organisasjoner og kirker. 

Julesalget i Sommerveita 22. november: En spesiell 

takk til Kristine Roald som er med i komiteen og gjør en 

kjempeinnsats hvert år! Samme dag ble Aud Bredeli 

Storflor (96 år) bisatt fra Leinstrand kirke. Et langt og 

interessant misjonærliv ble belyst og takket for av nære 

venner, også fra Kamerun. 

Styret for misjonsforeninga: 

Kirsten Pernille Øie, Randi Horg Løvås, Kristine Roald, 

Øyvind Løvås, Solbjørg Haugen. 

Varamedlemmer Oddrun Bjørnebekk og Marvin Bjørne-

bekk. 

Kasserer valgt utenom styret: Kristian Mosdal. Revisor: 

Arvid Løvås. 

Felles bibeltimer på Melhus bedehus med NLM, Nor-

misjon og NMS. 

Våren med tema: Håp. Underviser: Jostein Solberg. 

Høsten med tema:. Bibelens store fortelling. Undervi-

ser: Lars Olav Gjøra. 

NMS hadde ansvar for ledelsen og det praktiske ar-

rangementet den 7. mars og 17. oktober. 

Vi setter veldig stor pris på dette samar-

beidet og takker for gode bibeltimer og 

god oppslutning. 

Hjertelig takk til alle medlemmene for 

Gauldal 31/12  2023 2024 

Medlemmer 20 16 

Foreninger 6 6 

Menighets-avtaler 5 5 

Antall fast giver avtaler 43 39 

Gauldal (hele tusen) 2023 2024 

DM 9 22 

Fast giver 263 251 

Foreningsgave 69 72 

Lotteri 13 10 

Menighetsofringer 6 17 

Minnegave 6 10 

Misjonstidende 13 10 

Enkeltmedlem 6 5 

Tilfeldige gaver  2 

Web-gaver 2  

 387 412 



Styret for Stjørdal 

Misjonsforening 

NMS:  

Lars Eirik Nordbotn, styremedlem;  

Sissel Håve Smørvik: sekretær;  

Ingfrid Skogrand: leder.  

Styret for Stjørdal Bedehus:  

Sverre Sævareid; vara: Per Arne Rø  

Kasserer: Asbjørn Øfsti  

Revisor: Sverre Sævareid  

To av foreningens medlemmer døde sist år: Aud Bredeli 

Storflor og Aashild Welvang. Vi lyser fred over deres 

minne.  

Takk til alle som deltar ved møtene våre, hvor vi får dele 

fellesskap! Misjonen har ennå mye ugjort. Og vi har 

verdens beste budskap å gå med! Vi løfter fram NMS sin 

visjon, som er en viktig drivkraft også for Stjørdal 

Misjonsforening: Menneskers møte med Guds kjærlighet 

skaper forandring i enkeltmennesker, menigheter og 

samfunn. Sammen kan vi forandre verden. Vi deler troen 

på Jesus, utrydder fattigdom og bekjemper 

urettferdighet. 

Ingfrid Eggen Skogrand  

Stjørdal og omegn område 

Fremdeles møter mange trofaste opp når Stjørdal 

Misjonsforening inviterer til foreningsmøter og 

misjonssamlinger gjennom året. Foreningen er takknemlig 

for fortsatt å få være en del av misjonens viktige oppdrag og 

vi gir ikke opp vårt misjonsengasjement. Vi vil fortsette å 

virke med forankring i NMS sine Grunnregler § 2:  

Det Norske Misjonsselskaps formål er i ord og handling å 

vitne om Guds nåde i Jesus Kristus, og å bidra til den 

verdensvide kirkes vekst og Guds rikes utbredelse blant alle 

folkeslag.  

Foreningens samlinger har også i år vært holdt på Stjørdal 

Bedehus:  

Årsmøte 22.februar: taler Ingfrid Skogrand;  

11.april: taler Torhild Fikseaunet;  

13.juni: taler Hilde Mentzoni Andersen;  

22.september: Foreningen feiret 180-år med jubileumsfest 

der Solveig Hugdal fra NMSU talte - og Værnes Kantori 

deltok med sang.  

28.november: taler Jan Øyvind Grøm;  

Menighetene i Stjørdal ønsket å gi misjonsprosjektene et løft 

og inviterte til en stor, flott misjonsdag i Kimen kulturhus 

27.oktober. - Også medlemmer fra vår forening deltok aktivt i 

dette opplegget.  

Stjørdal 31/12  2023 2024 

Medlemmer 20 21 

Foreninger 7 7 

Menighets-avtaler 6 6 

Antall fast giver avtaler 40 38 

Stjørdal (hele tusen) 2023 2024 

Anledningsgave 12  

DM 17 23 

Fast giver 200 208 

Foreningsgave 22 57 

Lotteri 10  

Menighetsavtale 118 106 

Menighetsofringer 10 1 

Minnegave 7 5 

Misjonstidende 23 11 

Enkeltmedlem 9  

Tilfeldige gaver 8 16 

Webgaver 1  

 437 449 

Stjørdal og omegn område  
mangler områdeutvalg 

Teksten er årsmelding fra Stjørdal 
misjonsforening 

godt og trivelig samarbeid! 

Takk for all velvilje og frivillig-

het! Vi er med på noe stort 

hvert år i 17 land gjennom 

NMS; «ved å dele troen på 

Jesus, bekjempe urettferdig-

het og utrydde fattigdom.» Vi 

takker ham som gav oss opp-

draget, Jesus Kristus, og som 

har lovt å være med alle dager 

inntil verdens ende! Matteus 

28,18-20. 

Kirsten Pernille Øie 

Maria Magdalena-kirka i Tallinn ble vigslet 2. 

juni. Solbjørg og Ola Haugen utenfor  



Tida er her og datoa for samvær og aktivitet i 

området, plukkes fram. I 2024 har området hatt 5 

samlinga ved Misjonshuset på Hitra. Nån ganga har vi 

besøk fra regionen, men like ofte har vi lagt innhold i 

samlingane sjølve. Alltid er det gave til misjonen og 

sosial avslutning med kaffe. Og velsigninga tas alltid 

imot. 

Når ein ser på antallet frammøtte, har vi absolutt sett 

større tall, men det er stor trufasthet i frammøtetala. I 

2024 var det 73 persona i antall som trossa ver og 

vind eller la bort andre aktiviteter dei hadde tenkt den 

dagen, i staden fann dei plassen sin i fellesskapet. 

Det ser vi stort på.  

Våren 2024 hadde vi 2 samlinga. (18.februar og 

14.april) Tonefølge, andakt og aktuell misjonsinfo fekk 

vi bla frå egne rekker. Bladet MT, gir oss levende og 

aktuelle glimt fra kvardagen til mange av våre søsken 

i trua. Fra andakta, 14.april: Da dørene var stengt, 

håpet var ute, kom Jesus! Kan det skje i dag og?  

Høsten 2024.  

Ved første samlinga 25. august, fylte vi innholdet for 

kvelden av eigne krefter.  13 persona fann vegen til 

misjonshuset og var med og forma ein god kveld.  

Søndag 6.oktober fekk vi trivelig besøk av Ingeborg 

M Ulvin. Denne gongen minte ho  oss om dette enkle, 

men kanskje likevel vanskelege, å dele trua vår på 

Jesus. Kva trua vår betyr i dagane våre. I det vi står 

oppe i. Det er der og da vi treng bevisstgjering om 

noko større som held oss fast. Og alltid er der.  

17.november var det fint å få besøk av Birger og 

Vigdis Foseide. Øysang var også med denne kvelden, 

noko som gir fellesskapet ein ekstra god kulør. Birger 

tok oss med til land og kontinent som har lang erfaring 

Hitra og Frøya område 

Hitra/Frøya (hele tusen) 2023 2024 

DM 3 3 

Fast giver 24 24 

Foreningsgave 5 5 

Lotteri 2 3 

Menighetsavtale 1  

Minnegave 1  

Misjonstidende 10 8 

Enkeltmedlem 1 1 

Tilfeldige gaver 12 3 

 59 56 

Hitra og Frøya 31/12  2023 2024 

Medlemmer 4 3 

Foreninger 2 2 

Menighets-avtaler 4 3 

Antall fast giver avtaler 3 4 

i NMS si misjonshistorie. Japan. Kina. Madagaskar. 

Det var både rørandes, alvorleg og absolutt mange 

positive glimt å lytte til denne kvelden! 

Takk til alle som har vore saman med oss gjennom 

dette året! Alle som trufast møter opp for å være 

med i fellesskapet. Og dei som står på for å gjere 

stunda til ein verdig kveld. Særleg takk til Nils Vang 

som ofte stiller ved pianoet. Men tonefølge gir 

sannelig Gunveig Kvervavik og, med gitaren sin! i 

januar 25, fylte ho 80 aktive år. Gratulerer! Resten 

av styret fortjener og stor takk for aktiv innsats både 

dette året og mange andre år! 

Områdeutvalget: 

Perly Helsø, Jorun Sildnes Aune, Inger Johanne 

Roald, (Hitra), Gunveig Kvervavik og leder Jorun 

Børset Foss (Frøya) 

Jorun Børset Foss 

leder  

Perly Helsø, Jorun Sildnes Aune 



Namdal Område 

«Nye koster feier best», heter det, men har man 

ingen nye, kan kanskje de gamle kostene brukes litt 

til?  Det har nemlig ikke lyktes å få inn nye 

styremedlemmer de siste årene, så vi fortsetter, i tro 

til at «Gamle koster er bedre enn ingen koster»! Slik 

åpnet forrige årsmelding, og passer også for denne! 

Områdestyret har bestått av: Nella Vannebo, 

Astrid Bergslid, Irja Lipsonen Foss, Øyvind Foss og 

Inga  Marie Bach Skomsvoll. Varamedlemmer: Liv 

Hestmo og Jorid Bakkland. Varamedlemmene har 

vært innkalt til styremøtene. Vi har hatt tre 

styremøter i tillegg til årsmøtet. 

Etter årsmøtet 2019 har styret ikke hatt noen leder, 

men vi har fordelt oppgavene slik det har vært mulig.  

Astrid Bergslid har hatt ansvar for kontakten med 

Misjonskonsulenten/Regionen i forhold til deltakelse 

derfra på våre arrangementer o.l.  Inga Marie Bach 

Skomsvoll er sekretær og lager sakliste til møtene. 

Referater fra møtene har vært et samarbeid mellom 

sekretæren og Astrid Bergslid.. Ellers har 

oppgavene blitt fordelt på styremøtene i forkant av 

arrangementene. Som støttespillere har vi i 

hovedsak medlemmene i kvinneforeningen «Unges 

misjon» (disse er heller ikke er helt unge lenger!). 

De fleste både i styret og forening er +/- 80 år.    

Spørsmål rundt muligheter i forhold til 

«restarbeidsevne» er stadig aktuell. De to siste året 

har vi fått verdifull hjelp fra Regionskontoret, noe 

som bl.a. gjorde det mulig å få til julebasar også i år. 

Arrangementer 

Misjonstreff med årsmøte på Gjenbruksbutikken 

27.04.2024 

En blid gjeng møtte opp lørdag etter butikken 

stengte (ca 20 stk). Der hadde Jorid og Kristian Erik 

Bakkland, samt representanter fra Områdestyret og 

Unges Misjon lagt til rette for gjennomføring av 

årsmøtet, inklusive mye godt til kaffen.  

Astrid Bergslid ledet det hele med stødig hånd. og 

Inger Andsnes stilte velvillig opp med musikk og 

spilte til sangene. 

Vi fikk trivelig og interesssant besøk av ekteparet 

Magerøy. Liv Bakke Magerøy (Misjonær for NLM i 

Japan) holdt andakt og fortalte fra arbeidet i Japan 

og kristendommens historie i Japan tilbake til 1500-

tallet. 

Misjonssøndag i Namsos kirke 15.sept. 2024.  

Gudstjeneste med påfølgende kirkekaffe. Vår egen 

prest Astrid Bergslid hadde ansvar for gudstjenesten 

i samarbeid med NMS’ representant Ingeborg Ulvin 

som også deltok  på kirkekaffen i Menighetssalen 

etterpå. Representanter fra Områdestyret og fra 

Unges misjon hadde, som så ofte før, sørga for 

pynting og deilig bevertning. 

Førjulsbasar/salg av varer i Namsos kirke, 

Menighetssalen 9.november.  

Barn fra Korklubben i Namsos menighet deltok med 

frisk og sjarmerende sang, ledet av Tone Bedsvåg 

og Ingunn H. Hodø og akkompagnert av Inger 

Ansnes på piano. 

Åresalg med mange gevinster hørte med, og med 

ungene som ivrige medhjelpere. Det var også salg 

på bok, med noe forhåndssalg, trekning på basaren.   

Varesalg var litt «mini», men vi hadde en del kaker, 

handarbeid m.m. samt varer fra NMS’ 

samarbeidsland. 

Gjenbruksbutikken i Namsos er uavhengig av 

områdestyret.  Butikken flyttet inn i nye og større 

lokaler sommeren 2022, med vareutvalg og 

innredning etter samme modell som de øvrige 

Gjenbruksbutikkene. Også her er det utfordringer i 

forhold til tilstrekkelig arbeidskraft, men innsatsen er 

imponerende og er et godt møtested både for oss 

«urinnvånerne» og for våre nye landsmenn som 

også bidrar med arbeidskraft. 

Kontakter/virksomhet for NMS ellers i Namdalen. 

Vi har noen få kontaktpersoner, som blir orientert 

om våre arrangementer og får tilbud om loddkjøp.  

Oppsummering: Slik situasjonen er, er det 

vanskelig å legge langsiktige planer, men med tanke 

på utfordringene, ikke bare for Områdestyret, men 

for NMS i Namdalen, har vi grunn til å være 

takknemlige til både Gud og mennesker for det vi 

tross alt har fått til i 2024.  Takk til «Unges Misjon» 

og til Region Trøndelag v. Ingeborg, som har gjort 

det mulig å gjennomføre arrangementene. Veien 

videre får vi fortsatt legge i Guds hender. 

Hans er riket, makten og æren, nå og alltid 

Inga Marie Bach Skomsvoll 

sekretær 



Namdal 31/12  2023 2024 

Medlemmer 2 1 

Foreninger 5 4 

Menighets-avtaler 10 11 

Antall fast giver avtaler 18 16 

NMS Gjenbruk Namsos 

 Inntekt Resultat 

2023 1 438 628 706 262 

2024 1 482 356 685 891  

Namdal (hele tusen) 2023 2024 

DM 3 5 

Fast giver 44 43 

Foreningsgave 11 14 

Menighetsavtale 3 4 

Menighetsofringer 18 9 

Minnegave 1 1 

Misjonsmesse 17 24 

Misjonstidende 1 2 

Enkeltmedlem 1 1 

Tilfeldige gaver 3 1 

 102 109 

Trollheimen område 

Trollheimen 31/12  2023 2024 

Medlemmer 14 15 

Foreninger 9 8 

Menighets-avtaler 4 4 

Antall fast giver avtaler 32 30 

I områdeutvalget for Trollheimen hadde 

vi i 2024 disse med i styret: (De fleste 

har vært med i ca 20 år) 

Fra Meldal: Turid Ree med vara Marit 

Syrstadeng 

Fra Rindal: Berit Moan Møkkelgård med 

vara Elsa Jensvold 

Fra Rennebu: Anne Lise Landrø (leder) 

med vara Jostein Landrø 

Fra Oppdal har ingen møtt dette året 

heller. 

Det er generelt svært vanskelig å få skif-

ta ut medlemmer i styret. 

Mange foreninger i Trollheimen områ-

de er lagt ned etter hvert på grunn av 

alder. Men i Oppdal har de nå gode mi-

sjonsmøter hver måned. De samles til 

formiddagstreff på Oppdal misjons-og 

menighetshus (OMM) Da kommer det en 

god del karer også. På Berkåk har vi ei 

stabil forening som nå har fått tilskudd fra 

andre gamle foreninger hvor de fleste 

ikke klarer å være med lenger. 

Trollheimen (hele tusen) 2023 2024 

Anledningsgave 2  

DM 11 29 

Fast giver 209 212 

Foreningsgave 93 99 

Lotteri 15 14 

Menighetsavtale 5 66 

Menighetsofringer 10 19 

Minnegave 21 1 

Misjonstidende 17  

Enkeltmedlem 4 16 

Spleisgave  4 

Tilfeldige gaver 65 20 

 452 480 

Dermed kan vi være både 12 og 13 på møtene. I april vil vi ha ei 

samling ilag med foreninga på Oppdal. 

2. mai -24 var vi samla til et orienterings- og samtalemøte. Elsa 

Jensvold inviterte oss til Rindal, og vi fikk en veldig konstruktiv og 

hyggelig kveld der, med samtale både om misjon og områdesty-

rets arbeid. Vi ble enige om at styrets hovedfokus bør være å få 

arrangert Høstleiren. 

Leiren gikk av stabelen 1- 3 november. Vi hadde fått rikelig 

med dyktige ledere og vel 40 deltakere. Et passende antall når 

deltakerne er såpass unge. Vi var heldige og fikk med mange le-

dere med ulik alder og erfaring. Ingen fikk for mange oppgaver, og 

noen lærte mye. Det kommer ofte mange gutte-deltakere med 

mye uro/energi, så det er supert med ansvarsfulle guttelede-

re som kan være gode forbilder. Det var en fornøyelse å se hvor-

dan deltakerne fikk både omsorg og oppmerksomhet. Dette er et 

spennende og interessant arbeid, som vi ser for oss at vi kan fort-

sette med ei stund til. 

Anne Lise Landrø 

leder 



Orkdal område omfatter prestegjelda Agdenes, Snillfjord, Orkdal 

Skaun og Heim, i kommunene Orkland, Skaun og Heim.  

Områdeutvalget har bestått av: 

Fra Agdenes: Torbjørn Landrø, vara Elin Selbekk. 

Fra Orkdal: Vigdis Troøyen Foseide, vara Jorhild Ljøkel. 

Fra Skaun: Anne Kristine Bakken Hovtun, vara Kristin Stormo. 

Fra Heim: Astri Wessel, vara Anne Kristine Bolme Selnes. 

Utvalget har hatt sine to faste styremøter i 2024, ett på nyåret og 

ett på høsten, hvor vi planlegger våre to faste arrangementer, et 

inspirasjonstreff i mars og et områdemøte i april og dessuten 

samtaler om statusen i foreningene i området, misjonsavtalene og 

misjonsarbeidet generelt. Regionstyremedlem Astri Wessel har 

gitt oss oppdatert informasjon fra arbeidet i regionen.  

Situasjonen i området.  Misjonsforeninger. Vi har 6 foreninger: 

Orkdal: Krumelure (1991) og Vårliv unges misjonsforening 

(1929). Krumelure har månedlige møter og bidrar til julemessa i 

Sommerveita og deltar i dugnaden på Knausen lysstøperi, pluss 

selger Knausenlys i menigheten. Vårliv arrangerer St. Hans feiring 

ved Gangåsvatnet og påskemøte 1. påskedag på Stokkhaugen 

bedehus. Ellers må nevnes at det arrangeres en stor og 

tradisjonsrik årlig NMS-basar på Fenes (tidl. Snillfjord), hvor 

familien Marie og Ragnar Elveseter har vært primus motorer i 

mange år. Basaren starta opp i 1892.  Så har vi fått et nytt tilskudd 

blant oss, nemlig ei mannsforening, hvor de fleste er ektefeller til 

Krumeluredamer, Grøtte NMS M. De ønsker å være en 

videreføring av den eldste misjonsforeninga i bygda, nemlig 

Grøtte eldre kvinneforening fra 1861, og slik bidra til å føre 

foreningstradisjonen videre. Foreninga har ligget i dvale noen år, 

men framstår nå altså i ny drakt. Agdenes: Lensvik 

misjonsforening starta opp i 1855 og er den eldste foreninga i 

området. Den er fortsatt høyst oppegående og arrangerer 

misjonstreff på bedehuset en gang pr måned. Også salg av 

Knausenlys her. 

Skaun: Kirkesiden misjonsforening (1860) har månedlige møter 

og arrangerer også møter på bedehuset. 

Heim: Øvre Vassbygden kvindeforening (1903) har månedlige 

møter og arrangerer stor basar på nyåret, pluss sangkvelder på 

misjonshuset.  

Orkdal og omegn område 

Menighetsavtaler. Vi har pr i dag 3 menigheter i 

området som har misjonsavtaler med NMS. 

Snillfjord og Agdenes menigheter har begge 

Midtøsten som misjonsprosjekt og Hemne har fått 

avtale vedr Etiopia. Flere menigheter har bytta 

misjonsavtaler og dermed har NMS mista flere. 

Likevel kjøper og gir mange menigheter ut 

dåpskluter fra Madagaskar, slik at de på denne 

måten bidrar og støtter diakonale tiltak i dette 

fattige landet.   

Medlemmer. Faste givere. Iflg statistikken fra 

NMS har vi 22 medlemmer og 31 faste givere fra 

området. 

Økonomi. Tall fra NMS viser at foreninger, 

medlemmer, faste givere og menighetsavtaler i 

Orkdal område har tils. gitt/ofret kr 415472,- i 

2024. 

Inspirasjonstreff og områdemøte. Disse to 

arrangementene er alltid inspirerende og 

oppbyggelige, så også dette året.  På 

inspirasjonstreffet i Orkdal deltok Jostein Landrø 

med foredrag om ei sterk misjonskvinne, Kristin 

Vera f. 1815 fra Soknedal, som alltid holdt fram 

vitnesbyrdet: «Takker Herren, for han er god.» 

Sverre Solberg bidro med sang og Jostein Selnes 

musikk/piano. Birger Foseide med kveldstanker 

omkring den blinde Bartimeus, den eneste 

navngitte av dem Jesus helbreda.  På 

områdemøtet vårt på Kyrksæterøra var det 

frammøtte fra alle foreningene i området, 43 pers. 

Der fikk vi besøk av og ble mer kjent med den 

nytilsatte misjonskonsulenten Anette Tollefsen 

Jensen. Sang og musikk av Anne Kristine Bolme 

og Jostein Selnes og tale av Jørund Grønning, 

som hadde et spennende og oppbyggelig tema: 

Hvorfor misjon?  

Misjon lever videre i området. Alle 

arrangementene er med og gjør oss takknemlige 

over å få være med i det verdensvide 

misjonsarbeidet. 

Vigdis Troøyen Foseide 

leder. 

Orkdal 31/12  2023 2024 

Medlemmer 26 22 

Foreninger 8 8 

Menighets-avtaler 7 9 
Antall fast giver avtaler 35 31 

Orkdal (hele tusen) 2023 2024 
Anledningsgave 2  
DM 15 29 
Fast giver 201 184 
Foreningsgave 99 159 
Lotteri 24 23 
Menighetsavtale 58 46 
Menighetsofringer 42 21 
Minnegave 22 1 
Misjonsmesse 2  
Misjonstidende 15 22 
Enkeltmedlem 8 6 
Tilfeldige gaver 27 15 

 515 507 



Begivenheter  

2024 var et flott år for oss. Vi fikk tildelt 

Frivillighetsprisen 2024 i juni med en glasskule og kr 

10.000 i gave, som vi skal benytte til de frivillige. 

I november ble hele NMS Gjenbruk tildelt 

Sareptaprisen for 2024, som utdeles av KNIF og 

Sparebanken Sør, hvor vår virksomhet spesielt ble 

nevnt.  

Frivillige medarbeidere  

Vi har en stabil arbeidstokk på 54 personer. 6 

medarbeidere har sluttet, og 12 nye har startet i løpet 

av året. Vi er svært takknemlige for de nye 

medarbeiderne, som bidrar til at vi er nærmere vårt 

mål ved neste årsskifte.  

Vi har hatt et utstrakt samarbeid med 

Voksenopplæringen i Melhus kommune, hvor 

personer fra Ukraina har deltatt i språkopplæring og 

lært om norsk arbeidsliv. For tiden er det 3 personer 

derfra involvert i arbeidet. I tillegg har vi hatt 2 

personer fra Hald internasjonale skole fra Hong 

Kong, som har deltatt gjennom høsten og frem til 

påsken 2025. De har bidratt på lik linje med våre 

frivillige medarbeidere.  

Høsten 2024 gjennomførte vi en 

medarbeiderundersøkelse. Styret er fornøyd med 

tilbakemeldingene, og sammenlignet med 

undersøkelsen i 2022 ser vi fortsatt stor fornøydhet 

blant medarbeiderne.  

Produksjon  

I 2024 økte vi produksjonen med 26% for dyppelys og 

17% for støpelys. Gjennom bedre arbeidsflyt med 

ferdigsorterte lysstumper har vi kunnet produsere 

samme farge over lengre perioder, noe som har 

redusert stopp for rengjøring av karene.  

Vi har også investert i en avrettingsplate, som gir 

raskere og bedre avretting av støpelysene.  

Distribusjon  

Vi er heldige som fortsatt har trofaste sjåfører som 

sikrer trygg levering til NMS sine 52 gjenbruksbutikker. 

Sjåførene er en viktig kontakt mellom oss og 

butikkene.  

Knausen Lysstøperi 

I 2024 ble 22,7 tonn lysvarer distribuert i 10 

transporter til butikkene, en økning på 1,7 tonn fra 

2023. Vi leverte varer til en verdi av kr 2.258.400, 

som er ca. kr 200.000 mer enn året før, tilsvarende 

en økning på 9,6% i verdi. Leveringsevnen økte til 

79% høsten 2024, en betydelig forbedring fra 

tidligere år.  

Salg  

Salg fra butikkene hadde ikke tilsvarende vekst. 

Omsetningen var på kr 1.735.207, en nedgang på 

4% fra året før. Vi hører at noen kunder har gått 

over til elektriske lys istedenfor stearinlys. Styret 

vurderer ulike tiltak for å snu denne trenden, 

inkludert økt markedsføring.  

Mål for 2025  

For å sikre videre vekst og utvikling har styret satt 

opp følgende mål for 2025: 

•  Øke salget fra butikkene med 10% gjennom 

bedre markedsføring og samarbeid med 

butikkene. 

• Fortsette å rekruttere og integrere frivillige 

medarbeidere. 

• Utvide antall produksjonsdager til 5 dager per 

uke. 

• Forbedre distribusjonskapasiteten for å oppnå 

en leveringsevne på over 85%.  

Styret  

Styret i 2024 bestod av:  

• Gerd Aasen Sødahl (lageransvarlig) 

• Gert Nielsen (arbeidsleder) 

• Erik Voll (arbeidsleder) 

• Olav Nilsen (arbeidsleder) 

• Kåre Myraunet (sekretær/markedsansvarlig) 

• Kristine Roald (ansattes representant) 

• Alf Inge Landsem (verneombud) 

• Inge Hill (styreleder)  

Knausen vil gjennomføre årsmøte 10. april 2025, 

hvor nytt styre vil bli valgt.  

Vi takker alle for deres helhjertede innsats i 2024. 

Uten deres trofaste engasjement hadde ikke 

Knausen kunnet bidra så betydelig i misjonens 

tjeneste. Tusen takk til dere alle!  

Inge Hill,  

styreleder  



Vi er NMS Gjenbruk, og vi selger brukte varer for å samle 

inn penger til NMS sine formål.  

Styremedlemmer:  

Styreleder: Leiv Erik Elvestad 

Nestleder/Sekretær: Per Walle 

Johanne Syrstad Winsnes 

Gunhild Gyllensten Singsaas 

Grete Mebust Hepsø 

Varamedlemmer:  

Solveig Rønning 

Randi Tynes Vågen 

HMS-ansvarlig visst med i styret: Grete Mebust Hepsø 

Turnusansvarlig: Gunhild Gyllensten Singsaas 

Dataansvarlig: Leiv Erik Elvestad 

Valgkomite: Rolf Røstum 

Tone Aasen 

Randi Skåland Sagberg 

Årsmøte 2024 ble avholdt på Quality Hotel Prinsen, 

Trondheim. Siri Lindtveit, som vår gjenbrukskonsulent 

deltok. Hun presenterte seg også som leder for kjeden 

NMS Gjenbruk og de oppgaver og roller hun har i den 

sammenheng. Hun orienterte videre om ordninger og 

sentrale tiltak som gjelder for alle NMS Gjenbruks butikker. 

Hun presiserte at kjeden sentralt ikke endrer på noe i 

butikken uten av det lokale styret vil det. Hun presiserte at 

om Sommerveita skulle bli solgt, så skal NMS i fremtiden 

være til stede i Trondheim sentrum. 

Hun innledet til samtale om butikken og ledet den delen av 

årsmøtet. Andre orientert om medarbeidersituasjonen og 

opplegget for turnus, den økonomiske situasjonen, 

transportordningen og varetilgangen til butikken. Geir 

Dolmen (gitar) og Sturla Sagberg (fløyte) ledet allsangen.  

Styremøter Styret har hatt 9 styremøter og behandlet 56 

saker. Vi har også deltatt på 3 møter om eventuelt salg av 

Sommerveita 4-6. Framtida for Sommerveita og dermed 

butikken har vært en stor og gjennomgående sak for styret 

hele året. Butikken faset ut salg av møbler og satset mer og 

mer på salg av klær. Butikken fikk ikke lenger bruke 

tilfluktsrommet i kjelleren som lager og måtte tømme det. 

Styret startet en samtale om ominnredning av hele 

butikken. Butikken hadde for første gang sommerstengt i 

juli slik at alle frivillige fikk sommerfri. Det ble sett som et 

HMS-tiltak / velferdstiltak. Det medført selvsagt tap av 

inntekt.  

Årets andre medarbeidersamling var 17. oktober i 

Sommerveita der Geirmund Lykke var vår særskilte gjest 

for kvelden og talte. Her ble også trofaste medarbeidere 

som sluttet i butikken, takket av.  

På et ekstraordinært styremøte i november ble det besluttet 

å pusse opp butikken i januar 2025. Oppussingsutvalg ble 

utnevnt på neste møte. Trondheim Stage, som har ansvaret 

NMS Gjenbruk Trondheim 

for aktiviteter på området utenfor butikken/ 

parkeringsplassen ved Schrødergården, under VM på 

ski (febr./mars 2025), inviterte oss til et utendørs møte, 

der vi fikk presentert planer for området omkring 

butikken under VM. Trondheim Stage tilbød oss å leie 

hele butikken under VM, mot at de tok seg av 

nedpakking av butikken og klargjøring for oppussing.  

Dette tilbudet avslo styret og begrunnet avslaget med at 

styret allerede hadde vedtatt planer om oppussing av 

butikken, og at oppussingen skulle være ferdig i god tid 

før VM startet.  

På årets siste styremøte ble det gjort vedtak som følger 

opp vedtaket om oppussing av butikken med 

gjenåpning 17. januar 2025.  

Medarbeidere 

Pr. 1. jan 2025 har vi 52 medarbeidere. Det er en 

nedgang på 5 fra samme tid i fjor.  

Dugnad: NMS Eiendommer AS krevde på våren at vi 

tømte tilfluktsrommet for lagervarer. Det ble utført over 

tid, med siste tømming ved nyttår. Styremedlemmer 

hadde en gjennomgang av butikken for å «stramme 

opp» vareutvalget og gjennomførte en ryddesjau på 

prisrommet.  

Kunder/givere: Et variert tilfang av givere og kunder. 

Det er mange uten aktivt forhold til NMS som gjerne vil 

gi til butikken. Trøndelag Teater har fakturaavtale med 

oss bruker oss en del. Det samme gjelder Trondheim 

Folkebibliotek.  

Vareutvalg: Store møbler ble faset ut på høstparten. Vi 

har nå glass og stentøy, bilder, gradvis økning i salg av 

klær. Som før selger vi bøker, sølv, smykker, tekstiler, 

ting og tang. Andre kommentarer: Muligheten for salg 

av Sommerveita skapte stort engasjement og en del 

usikkerhet – hvor lenge skal vi være her og hvor skal vi 

eventuelt flytte var spørsmål som ofte ble stilt. Etter at vi 

fikk garantier for at vi kan være i Sommerveita til 

sommeren 2028, har denne saken roet seg.  

Salgskampanjer: Vi har hatt salg i august og i 

desember (tømmesalg før oppussing). Begge tiltak med 

god respons. Det er gjort vedtak om at totalrenovering 

av butikken skal skje i januar 2025. Facebook/

Instagram: SoMe-ansvarlig legger ut bilder av 

vareutvalget på Facebook. Vi har ikke egen Instagram-

konto. Salg august og i desember Vi hadde ikke andre 

arrangementer rettet mot kunder.  

Åpningstider Mandag, tirsdag, torsdag og fredag kl. 

11.00 – 16.30, lørdag kl. 11.00 – 15.00. Onsdager er 

butikken stengt for kunder. Da foretas det transport og 

prising av varer  



 Inntekt Resultat 

2023 2 598 460 1 785 933 

2024 2 431 566  1 589 611 

Medarbeidersamlinger  

Nytt av året er at styret inviterte til Allmøte en time i 

desember. Oppmøtet var heller beskjedent, men vi vil 

fortsette med det for å få bedre kontakt med de frivillige 

om viktige saker for dem. Medarbeidersamligner er 

knyttet til årsmøtet (beskrevet over) og en høstfest i 

oktober.  

Økonomi  NMS Gjenbruk angir i begynnelsen av året et 

budsjett for hver butikk. Det beregnes ut etter salgstall for 

siste år. I 2024 ender vi nok under det foreslåtte 

budsjettet. Det skyldes hovedsakelig at vi hadde stengt i 

juli, men også at vi hadde lavere salgstall for september, 

oktober og desember måned. Likevel bør vi være godt 

fornøyde med at vi også i år et driftsresultat på 65% av 

omsetningen – kr 1.589.611. Det gjennomsnittlige 

driftsresultat for alle gjenbruksbutikkene lå i november på 

45%.  

Lokalet ligger meget gunstig til midt i Trondheim sentrum, 

med store vindusflater mot publikum. Lokalet er for det 

meste lyst, men kan ofte oppleves trangt. Mottak av varer 

håndteres i det samme rommet og vi har liten lagerplass. 

Vi har ikke personalrom og rom for prising av varer, 

hvilerom og pauserom er et og det samme. Over tid er 

dette ikke tilfredsstillende. Derfor trenger butikken større 

areal. Til en viss grad samarbeider vi med 

Regionskontoret for å avlaste litt. Det kan til tider være 

veldig kaldt i butikken og en regner med store 

strømutgifter for å holde det varmt nok.  

Bilen dekker en viktig funksjon, da den henter inn en 

mengde varer. Tunge store møbler ville ellers vært 

vanskelig å få fraktet til butikken. Det er begrenset 

adkomst for privatbiler der butikken ligger, så egen bil som 

kan betjene butikken hele dagen er viktig. Selv om vi nå 

har faset ut større møbler, vil bilen fortsatt være viktig for 

oss. Også Knausen drar nytte av bilen  

Samarbeid med andre aktører: Vi og Knausen blir 

invitert til regionens årlige grøtfest.  

Takk til alle medarbeidere. Dere har vært en trofast stab 

og uunnværlig ressurs for butikken. Takk for et godt 

resultat i 2024 og for at Gjenbruksbutikken har etablert 

seg som en interessant butikk i Trondheim med hyggelig 

personale.  

Leiv Erik Elvestad 

styreleder 

Jeg synes det er vanskelig å beskrive kort hvem jeg er, men 

kan gjøre et lite forsøk: 

• Oppvokst på gård i Haltdalen 

• Vært bosatt i Stjørdal med mann og tre voksne barn de 

siste 18 årene 

• Er utdannet sykepleier, har mellomfag i fransk, jobbet 

mange år med karriereveiledning og rådgivning. Har også 

jobbet i Disney Wold USA og studert ett år i Frankrike, vært 

flyvertinne i Norwegian og reiseleder m.m.m. 

• Elsker å gå på ski og danse, i tillegg til å bruke så mye tid 

som mulig sammen med familie og venner. 

• Trives med nye utfordringer, er nokså fleksibel og sosial. 

• Har hatt stilling som «Head of Lovasoa Exchange» for 

NMS på Madagaskar siden 1. februar 2024. Dette har vært et 

av mine mest spennende, givende og krevende år i min 

yrkeskarriere. Stillingen består av å lede og koordinere all 

studentutveksling i regi av NMS i Antsirabe. Det er en 

altoppslukende jobb pga mange og svært varierte 

arbeidsoppgaver. Dette kan jeg utbrodere mye mer, men det 

kommer an på hva du ønsker av informasjon? 

Dette engasjementet går ut i slutten av juni i år, og da er jeg 

spent på hva som åpner seg av nye muligheter på jobbfronten 

Kari Fløttum 

Head of Lovasoa Exchange 

Kari Fløttum Cross-Cultural Competence Center, Antsirabe 



Trondheim område 

Trondheim 31/12  2023 2024 

Medlemmer 48 46 

Foreninger 15 12 

Menighets-avtaler 9 10 

Antall fast giver avtaler 114 109 

Trondheim (hele tusen) 2023 2024 
Anledningsgave 4 1 
DM 68 63 
Fast giver 762 756 
Foreningsgave 125 97 
Lotteri 30 6 
Menighetsavtale 52 107 
Menighetsofringer 186 55 
Minnegave 24 50 
Misjonsmesse 0 9 
Misjonstidende 62 68 
Enkeltmedlem 14 14 
Spleisgave 4 10 
Tilfeldige gaver 237 356 
Webgaver 6 1 

 1676 1599 

Områdestyret har i 2024 bestått av: Jørund Grønning 

(leder), Anne Hovstein Furunes og Anne Turid Strøm, 

Beate Rønning Vågen og Ester Bekken Kimo. 

Vi har hatt to ordinære styremøter i løpet av denne 

perioden, begge på teams. Ellers har planlegging og 

organisering skjedd via e-post, telefonsamtaler og SMS. 

Vi er i dag 4 foreninger på Fosen: Leksvik (2), 

Stadsbygd, Rissa og Roan.  

Vi har hatt tre arrangementer: (1) Inspirasjonstreff og 

årsmøte på Skaugdal bedehus torsdag 17. mars. Leder 

for NMSUs arbeid i Trøndelag Daiana Gilde fortalte om 

organisasjonens tilbud og arbeid. Tidligere 

misjonssekretær Ruth Marine Murvold fortalte om 

samarbeidet «Menighet og misjon» og om muligheten 

misjonsavtaler. Og Greta Gravås Aarthun fra Levanger 

fortalte om «Misjon i hagen» (Miha). (2) Høstfest i Fissa 

misjonshus, søndag 6. oktober, der vi fikk en 

presentasjon av Rissa menighets misjonsprosjekt på 

Madagaskar. Ny misjonskonsulent Annette Tollefsen 

Jensen deltok også.  

I samarbeid med Rissa menighetsråd har vi også 

arrangert «Misjon i hagen» i Rissa lørdag 25. mai. 

Fokus for dagen var informasjon om menighetens 

misjonsprosjekt, 

innsamling til dette 

og det var et sosialt 

og diakonalt 

arrangement. 

Solveig Hugdal 

(NMSU) og Ingeborg 

Meslo Ulvin var også 

med info om 

misjonen. 

Jeg kan også fortelle 

at undertegnede deltok på tweensleir på Mjuklia 7

-9. oktober som bibeltimeholder og leirleder. Det 

var fantastisk å møte alle de levende og 

interesserte tenåringene, forkynne Guds ord til 

dem og fortelle dem om misjonen. 

Jørund N. Grønning, 

leder 

Fosen 31/12  2023 2024 

Medlemmer 9 5 

Foreninger 6 6 

Menighets-avtaler 4 5 

Antall fast giver avtaler 27 27 

Fosen område 

Fosen (hele tusen) 2023 2024 

Anledningsgave 2  

DM 23 12 

Fast giver 146 142 

Foreningsgave 82 138 

Lotteri 3  

Menighetsavtale 4 2 

Menighetsofringer 37 37 

Minnegave 13 8 

Misjonstidende 10 4 

Enkeltmedlem 2 1 

Tilfeldige gaver 12 4 

 335 354 



Etter flere år med utfordringer knyttet til økonomien, 

ble 2024 et år med et forsiktig overskudd. Dette har 

vært mulig selv om vi fikk et høyt lønnsoppgjør og 

stabilt høyt rentenivå også i 2024. Det har vært 

arbeidet godt på skolen for å få kontroll på 

økonomien. Det arbeides systematisk med å sikre 

god kontroll på kostnadene uten å la dette arbeide 

prege det vi som skole skal tilby både elever og 

ansatte. 

Ved skolestart i høst var alle skoleplasser fylt. Vi har 

også vært heldige å stort sett ta inn nye elever der 

hvor elever har valgt å slutte. Det betyr at det i 

skrivende stund er 568 elever ved skolen. Det betyr 

at vi har en fin inngang til 2025. Av flere grunner er 

det viktig å fylle skolen med elever. KVT har i høst 

vært godt besøkt gjennom hospitering og ulike 

markedsføringsarrangementer, som «KVT-kveld» 

og «Åpen skole». Trøndelag fylkeskommune har 

valgt å dele inn sine skoler i nye inntakssoner fra 

inneværende skoleår. Denne omleggingen er vi 

spente på om vil påvirke søkningen til KVT. Kan 

omleggingen føre til at flere søkere ønsker å gå på 

KVT?  

Kristen Videregående Skole i Trøndelag (KVT) 

De viktigste ambassadørene for skolen er elevene 

som går her og deres foresatte. Derfor jobbes det 

daglig med å sikre et godt skolemiljø og høy kvalitet 

på undervisningen, slik at våre elever anbefaler oss 

videre. Elevundersøkelsen for 2024 viser at elevene 

trives godt på KVT. Samtidig har våre elever også noe 

av de samme utfordringene som det ungdommer på 

landsbasis også melder fra om. Dette motiverer oss til 

å fortsette det viktige arbeidet at med at hver enkelt 

elev skal føle seg inkludert, oppleve mestring, og ta 

eierskap til sin egen læringsprosess.  

Totalt er det 89 medarbeidere som har sitt daglige 

virke på KVT. En spesiell takk til alle som hver dag er 

med på å sørge for kvalitet i alle ledd, møter elevene 

med respekt og varme, og formidler kristen tro, verdier 

og menneskesyn gjennom både ord og handling.  

KVT er og skal være en annerledes skole. Det er vi 

stolte over! Takk for at du er med på å framsnakke 

KVT og å be for elever og ansatte. 

Ole Jørgen Stevik 
Rektor 

Dansenummer fra fore-

stillingen MOT. Dette er 

årets kristendomsprosjekt 

på Vg1 

(foto: Knut Ståle Nygård)  



NMS Gjenbruk Oppdal 

 Inntekt Resultat 

2023 741 881 507 769 

2024 787 165  494 400 

Styret har bestått av: 

Leder (og HMS) Kari Ann Bjerkås  

sekretær Oddrun Flaten 

Vaktlister  Magnhild Brattset 

Kasserer  Jostein Landrø  

Lysansvarlig   Magnhild Laache 

Andre verv: 

Transport Odd Tjemsland, Ola G Dørum 

Medier Ingrid Lånke, Sissel Jære,  Inger J Rosshaug 

Bokansvarlig Sissel Bøe Jære 

Årsmøte ble holdt 27/2-24 på Mjuklia Gjestegård, med 26 

frammøtte. Middagsbuffet, videokåseri av Birger Fossum, 

årsmøtesaker (ved valget kom Oddrun Flaten inn for Ingrid 

Lånke) 

Styremøter: Vi har hatt 11 styremøter, med ca 30 saker. Fire 

av møtene var på telefon. 

Medarbeidere: Ca 30, to har sluttet to har begynt. Vi ønsker 

oss gjerne flere medhjelpere! 

Medarbeidersamlinger hadde vi to av i høst, 3/9 og 26/11. 

Tema var bl.a. omgjøring av butikken og ev leie av sokkelen i 

nabohuset Vetltorget. 

Vareutvalg: Fremdeles nokså allround. Etter en 

prøveperiode med klær, synes det nå som at vi går for det, 

men da med sterkere krav til kvalitet og 

sortering. Store møbler er tonet noe ned.  

En hjertelig takk til alle som er med på 

denne merkelige prosessen: Gamle saker 

omgjøres til ressurser og hjelp der det 

virkelig trengs! 



Av bispedømmets 119 menigheter er det 87 som har 

misjonsavtale gjennom én eller flere av SMM-

organisasjonene (73 %). Det er 4 flere menigheter enn i 

fjor. Det skyldes mye godt arbeid fra NMS sin side med 

å utfordre nye menigheter på misjonsavtale, og fornye 

avtaler som har vært i gang i flere år. 

Tradisjonen tro arrangerte vi Fakkelborg for trosfrihet 7. 

desember, i samarbeid med Trondheim Kristne Råd og 

Åpne Dører. Ca 50 personer deltok på markeringen i 

Nordre gate, Trondheim, med plakater som viste 

vitnesbyrd om forfølgelse og troskamp mange steder i 

verden.  

Den tradisjonelle årlige misjonsaksjonen «Lys til 

verden» hadde denne gang trosforfølgelse som tema. 

Mange menigheter støtter misjonsprosjekter som er 

knyttet til trosfrihet og i solidaritet med kirker som lever 

Samarbeid Menighet og Misjon i Nidaros (SMMN) 

under trange kår når det gjelder frihet og 

offentlighet. 

Den norske kirke fikk i fjor levert to meldinger 

som i sitt innhold også utfordrer 

misjonshistorien og hvordan vi arbeider 

missiologisk i dag. Det gjelder: 

Sannhets- og forsoningskommisjonens 

rapport. Om fornorskingspolitikken som 

norske myndigheter har ført overfor 

samer, kvener og norskfinner, som har 

hatt alvorlige konsekvenser for deres 

kultur, språk, identitet og levekår. 

Den norske kirke i møte med jødedom og 

jøder. En kritisk gjennomgang med vekt 

på historiske, teologiske og 

menneskerettslige perspektiver 

Det er bra å være observant og kritisk til sin 

egen historie. Men selvpisking av egen 

tradisjon har også en grense. Den kirke som 

ikke har misjonale perspektiver på sitt arbeid 

står i fare for å dø. Derfor må vi stadig se 

etter nye dører å åpne, og nye veier å følge, 

for at evangeliet skal leve videre. I Norge så 

vel som internasjonalt. Derfor er det flott å se 

at menighetene i Nidaros bispedømme 

fremdeles tenker misjonalt, gjennom å ha 

misjonsavtaler, og gjennom nye måter å 

være menighet på lokalt. 

Flere menigheter vel-

ger misjonsprosjekter 

som er knyttet til trosfri-

het. Som for eksempel 

støtte til kirkene i 

Egypt, her representert 

ved biskop Thomas og 

søster Theodora på 

Anafora. Foto: Olav D. 

Svanholm  
Olav D. Svanholm 


